
Zápis č. 3/2015 ze zasedání MK Míkovice dne 19. března 2015 v 18 hodin v hasičské zbrojnici Míkovice. 
 

Přítomni: Pavel Zpěvák, František Elfmark DiS., Ing. Jitka Botková, Miroslav Kolečkář, Karel Kocourek. 
Omluveni: Mgr. Martina Dočekalová, Mgr. Jana Grygarová, Ing. Antonín Zpěvák. 
Host: Ing. arch. Aleš Holý, vedoucí odboru architektury, plánování a rozvoje. 
 
Program : 
1. Zahájení 
2. Projednání I. etapy studie revitalizace centra Míkovic 
3. Kontrola úkolů z minulého jednání 
4. Podněty a připomínky 
5. Závěr 
 
Ad.1 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Pavel Zpěvák. Seznámil přítomné členy s programem a po 
odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad.2 
4/4/14/MI – k návrhu studie revitalizace centra Míkovic byly podány připomínky k umístění zastávky MHD. 
Do příštího zasedání komise bude zhotoven návrh řešení spočívající v úpravě střechy zastávky. 

Odbor architektury, plánování a rozvoje 
Ad.3 
2/9/14/MI – ve věci vydání vyhlášky omezující provoz zahradních strojů byl zpracován návrh k projednání ve 
vedení města. MK žádá o průběžné podávání informací.  
3/2/15/MI – oslovení vlastníků stromů u ZD Agrokomplex a provedení prořezu zůstává ve sledování.  
4/2/15/MI – žádost o úpravu textu hlášení týkající se sběru psích exkrementů (zmínit pokutu a informovat o 
výši poplatku za psa).  

Odbor životního prostředí 
3/9/14/MI – Firma Siman s.r.o. – kolaudační řízení zastaveno, měření hlučnosti proběhne v období teplejšího 
počasí, kdy se předpokládá vyšší výkon chladících jednotek. Firma připravuje výměnu chladírenské 
technologie. 

Stavební odbor 
5/2/15/MI – jednání ve věci změny kategorizace silnice I/50 H probíhá a zůstává ve sledování. 
6/2/15/MI – protažení vedení veřejného osvětlení na konci ul. U Mlýna v současné době není možné z důvodu 
ochranného pásma kanalizace a soukromých pozemků. 
7/2/15/MI – veřejné osvětlení na konci Míkovic (směr Podolí) u čp. 83 – existuje a je funkční. 

Odbor dopravy 
Ad.4 
1/3/15/MI – žádost o provedení pozimní údržby dětských hřišť se zaměřením na dětské hřiště v ul. Na Příkopě 
(výměna písku, nátěr laviček a hracích prvků, nátěr plotu, oprava obrubníku kolem pískoviště, požadavek na 
pořízení dalšího hracího prvku pro menší děti, stojan na kola otočit o 180°).  
2/3/15/MI – požadavek na přemístění odpadkového koše od zastávky MHD k vjezdu na parkoviště u MKZ 
(upřesnění místa přes předsedu komise).  
3/3/15/MI – na základě podnětu obyvatel ul. Na Příkopě komise žádá o provedení nového měření hlučnosti na 
dolním konci ulice (u obchvatu). 

Odbor životního prostředí  
4/3/15/MI  - žádost o úpravu vrchní vrstvy (dosypání drtě) v místech realizace kanalizace v ul. U Mlýna.  
5/3/15/MI – žádost o zhotovení vodorovného dopravního značení „POZOR DĚTI“ na vozovku v místech před 
a za dětským hřištěm v ul. Na Příkopě (orientačně před RD čp. 242 a čp.207) 

Odbor dopravy 
 

Ad.5 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 19:30 hodin.  
Příští zasedání komise se uskuteční 14. dubna 2015 v 19 hodin. 
 
 
Schválil předseda MK: Pavel Zpěvák.                           
 
Zapsala tajemnice MK: Marcela Keňová 
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